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Vragen van het lid Gerkens (SP) aan
de staatssecretaris van Justitie over
misstanden in het notariaat.
(Ingezonden 22 september 2009)

1
Wat is uw reactie op het feit dat uit
interne stukken van de Koninklijke
Notariële Beroepsorganisatie (KNB)
zou blijken dat bij 93 notarissen
vraagtekens gezet kunnen worden bij
hun financiële huishouding?1

2
Bent u door de KNB op de hoogte
gesteld van de mate waarin financieel
wanbeheer bij notarissen wordt
vermoed? Zo ja, wat heeft u met deze
informatie gedaan? Zo nee, waarom
niet?

3
Blijft u bij uw antwoord op recente
Kamervragen2 dat er geen empirische
basis is om een verband te leggen
tussen afnemende beroepsethiek en
de inkomenspositie van de notaris?
Zo ja, hoe verklaart u dan het aantal
notarissen met een twijfelachtige
boekhouding?

4
Deelt u de mening dat de KNB
volledige openheid moet geven over
de mogelijke malversaties en dat er
snel volledige duidelijkheid moet
komen over de omvang van de
misstanden in het notariaat? Zo ja,
welke actie gaat u ondernemen?
Zo nee, waarom niet?

5
Hoeveel notarissen zijn sinds
1 september 2008 failliet verklaard?

6
Wat is uw oordeel over de gevolgen
van de marktwerking in het notariaat,
gelet op de toestand waarin het
notariaat zich nu bevindt?

1 De Telegraaf, 19 september 2009: «Notaris
gebruikt geld van cliënten».
2 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2008–2009, nr. 3421.
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